



nusatravel
Thailand 5 Wilayah

BANGKOK
MAY 2016

THAILAND 5 WILAYAH

(PATTAYA – BANGKOK – CHIANG RAI – CHIANG MAI – MAESAI)
BONUS – SHOPPING TRIP KE DON SAO, LAOS

DAY 1

KUALA LUMPUR - PATTAYA (MOB,D)

Penerbangan dari Kuala Lumpur ke Pattaya. Visit Pattaya Beach dan singgah di Hard Rock Café Pattaya untuk membeli souvenir. Check in hotel untuk rehat. makan malam di restoran Muslim tempatan dan sesi bebas di Pattaya Walking Street.

DAY 2

PATTAYA – BANGKOK (B,L,D)

Sarapan pagi di hotel. Acara diteruskan dengan melawat Gem Gallery untuk melihat cara perlombongan (dengan keretapi) dan seni pertukangan tangan. Makan tengahari dan bertolak ke Bangkok. Tiba di Bangkok, peserta dibawa untuk Program Cruise Chao Phraya dan shopping di Asiatic Market (pasar malam moden). Makan malam dan check in hotel.

DAY 3

BANGKOK SAFARI – CHIANG RAI - MAESAI (B,L,D)

Sarapan pagi di hotel, lawatan ke Bangkok Safari World – peserta boleh melihat pelbagai persembahan antaranya Orang Utan Boxing, Cowboy show, Dolphin Show dan lain-lain. Petang transfer ke Dong Muang Airport untuk penerbangan ke Chiang Rai. Tiba Chiang Rai transfer ke Maesai (sempadan Myanmar), makan malam dan check in hotel.

DAY 4

MAESAI – CHIANG RAI – GOLDEN TRIANGLE(B,L,D)

Sarapan pagi di hotel, peserta di bawa shopping di sempadan Thailand – Myanmar. Bertolak ke Chiang Rai, makan tengahari dan city tour. Melawat dan solat di masjid besar Chiang Mai. Setelah itu peserta di bawa ke Golden Triangle yang merupakan persempadanan 3 negara (Thailand – Myanmar – Laos).

BONUS – Peserta dibawa menaiki boat dan memasuki negara Laos untuk lawatan dan shopping singkat di Don Sao Laos. Balik ke Chiangrai dan check in hotel.

TARIKH PELEPASAN

27 OGOS	PENGALAMAN AIDILADHA
26 NOV	CUTI SEKOLAH
10 DIS	CUTI SEKOLAH
24 DIS	CUTI SEKOLAH

DAY 5

CHIANG RAI – CHIANG MAI – MAE TANG (B,L,D)

Sarapan pagi, bertolak ke Chiang Mai dan singgah di Mae Tang Elephant Sanctuari. Peserta diberikan sesi untuk melihat pesembahan gajah, menaiki kereta lembu, menaiki gajah merentasi hutan dan denai serta seterusnya mencuba rakit buluh mudik ke hilir. (makan dan solat disediakan di Mae Tang). Balik ke Chiang Mai, makan malam dan check in hotel. Acara bebas di Chiang Mai Night Bazar.

DAY 6

CHIANG MAI – DOI SUTHEP- ROYAL FLORAL (B,L,D)

Sarapan pagi di hotel. Peserta di bawa menuju ke Doi Pui Suthep. Untuk naik ke puncak peserta akan diagihkan dalam beberapa kenderaan kecil (pickup). Doi Pui merupakan peranginan tanah tinggi dan penempatan orang asli Thailand. Selepas makan tengahari, peserta akan dibawa untuk mengunjungi Pesta Floral di Royal Park Rajapruek. Balik ke Kota Chiangmai, makan malam dan acara bebas.

DAY 7

CHIANG MAI – KUALA LUMPUR (B,MOB)

Sarapan pagi. Acara bebas sehingga transfer ke Chiangmai Airport untuk penerbangan pulang ke kuala Lumpur.

PENERBANGAN

1. Kuala Lumpur – Pattaya (Airasia)
2. Bangkok – Chiang Rai (Nok Air)
3. Chiangmai – Kuala Lumpur (Airasia)

RM2,780 harga penuh tanpa kos tersembunyi

Nota:

Pakej Muslim – Tertakluk kepada perubahan – minima peserta pelepasan 20 orang

✉ admin@nusatra.com

www.nusatra.com

NUSATRA TOURS SDN BHD

No. 34, 1st Floor A, Wisma Kwan Siew Choo, Jalan Besar
Seksyen 4, 43000 Bandar Kajang, Selangor

+603 87338202 / +603 87368202

+6018 2855 822